
     Zápis z 54. jednání ZO Bory 26.7.2018 v 19. hod. 

Přítomni: Březka J., Křížová B., Kujalová  J., Špaček M., Viliš P., Mgr. Eliáš F., Mgr. Chalupa M.,  

Vávra P., Kotačka L., MVDr. Marková R., Polova M., 

Osadní výbor Cyrilov: Ing. Necidová 

Omluveni: Ing. Kořínková, D., Mgr. Ing. Slavíková M, P. Láznička, Ing. L. Dostálová,   

Ověřovatelé zápisu: MVDr. Marková R., Polova M. 

Hosté:  V. Stará, J. Vaverková, R. Kříž, Ing. Jedlička, M. Stupavský,  

Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 

elektronické podobě. Jednání zahájil starosta obce v 19.00 hod. Počet přítomných zastupitelů 

obce je ve chvíli zahájení 10. (M. Špaček přišel později.) Tedy jednání je usnášeníschopné.  

Usnesení č. 1/54 ZO: ZO bere na vědomí zahájení zasedání. 

2. Ověřovatelé zápisu  

Usnesení č. 2/54 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: MVDr. Marková R., Polova M. 

 Hlasování: 10-0-0 

3. Program jednání 

1. Zahájení zasedání  

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání  

4. Kontrola usnesení z minulého zastupitelstva  

5. Kontrola jednání RO 

6. Výběrové řízení-zřízení odborných učeben ZŠ Bory 

7. Rozpočtové opatření č. 7/2018 

8. Příspěvky obce na celoroční činnost KŠ a TJ 

9. Smlouva o dílo 

10. Žádosti 

11. Různé 

12. Závěr 

 

Usnesení č. 3/54ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání.   

 Hlasování 10-0-0 

4. Kontrola usnesení z minulého jednání ZO. Kontrola úkolů: Starosta jednal s ing. Mužátkem o 

možnosti změny regulativů v lokalitě na Sádkách. Podle slov ing. Mužátka zde bude možné stavět 

i bungalovy. 

Usnesení č. 4/54 ZO: ZO bere na vědomí usnesení z jednání ZO.   

5. Kontrola zápisu z jednání RO.  

Usnesení č. 5 /54 ZO: ZO bere na vědomí zápis z jednání RO. 

6. Výběrové řízení-zřízení odborných učeben ZŠ Bory. 18.7. proběhlo 2. výběrové řízení na 

dodavatele stavby. Nabídku podaly 2 firmy. Nabídka firmy Voneš - stavby s.r.o. je o 700 tis. Kč 

vyšší proti zadání, druhá nabídka je ještě podstatně vyšší.    

Přestože komise doporučila zadavateli vybrat firmu VONEŠ-stavby s.r.o., po jednání a 

doporučení ze strany dotačního titulu IROP, z důvodu hrozby krácení dotace, zadávací řízení 

zrušit v souladu s ustanovením § 127 odst. 1 zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných 

zakázek v platném znění (dále jen „zákon“). V zadávacím řízení po uplynutí lhůty pro podání 

nabídek nezbyl žádný účastník zadávacího řízení. Oba účastníci předložili nabídkovou cenu vyšší, 

než byla zadavatelem v zadávací dokumentaci odst. 5.2 stanovena maximální nepřekročitelná 

hodnota předmětu plnění veřejné zakázky. Oba účastníci zadávacího řízení, kteří podali do 
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termínu podání nabídek svoji nabídku,  byli vyloučeni pro nesplnění zadávacích podmínek dle 

ustanovení § 48 odst. 8 zákona. 

Usnesení č. 6/54 ZO: ZO zamítá doporučení výběrové komise na výběr dodavatele stavby 

Zřízení odborných učeben ZŠ Bory.  

 Hlasování 11-0-0 

7. Rozpočtové opatření č. 7/2018. Příloha. 

Usnesení č. 7/54 ZO: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2018 v celkové výši 7.213.200,-Kč.  

 Hlasování 10-0-1 (Kotačka)  

8. Příspěvky obce na celoroční činnost KŠ a TJ 

 

Usnesení č. 8a/54 ZO: ZO schvaluje žádost  KŠ o příspěvek 12 tis. Kč – celoroční činnost. 

 Hlasování 11-0-0 

Usnesení č. 8b/54 ZO: ZO schvaluje žádost TJ Družstevník na 55 tis. Kč – celoroční činnost. 

 Hlasování 11-0-0 

Usnesení č. 8c/54 ZO: ZO schvaluje žádost TJ Družstevník na 20 tis. Kč – oslavy výročí. 

 Hlasování 11-0-0 

Usnesení č. 8d/54 ZO: ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 8/2018 KŠ – celoroční činnost. 

 Hlasování 11-0-0 

Usnesení č. 8e/54 ZO: ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 9/2018 TJ Družstevník. – 

celoroční činnost. 

 Hlasování 11-0-0 

Usnesení č. 8f/54 ZO: ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 10/2018 TJ Družstevník -oslavy 

výročí. 

 Hlasování 11-0-0 

   

9. Zastupitelé dostali k posouzení smlouvu o dílo s panem ing. Jedličkou na vypracování smluv na 

výměny pozemků na Sádkách. Protože směny těchto pozemků jsou poměrně komplikované, 

(mimo jiné i DPH), oslovil starosta obce ing. Jedličku o pomoc. Diskuze proběhla o obsahu 

smlouvy, a bylo navrženo, neuzavírat smlouvu o dílo, ale směnné smlouvy uzavírat na základě 

objednávky. 

 Usnesení č. 9/54 ZO:  ZO schvaluje návrh, že ing. Jedlička bude smlouvy pro Obec Bory 

vypracovávat na základě objednávky. 

  Hlasování 11-0-0 

 

10. Žádosti – k tomuto jednání nebyly žádné podány. 

 

11. Různé – Ředitel ZŠ předložil Zprávu o výsledcích výchovně vzdělávací činnosti za školní rok 

2017/2018. Výsledky žáků naší školy jsou v mnoha oblastech velmi dobré. Příloha 

 

- XXX začal sám čistit potok Babačka před svým domem „Na Benátkách“. Byl by rád, kdyby mu 

obec pomohla s odvozem materiálu. Starosta se zeptá v kamenolomu na možnost odvozu.  

 

- Dotaz M. Chalupy ohledně vracení peněz z akce Energetická úspora budovy OÚ.  

Energetické úspory stály celkem 4.491 tis. Kč, dotace na ně byla 1.884 tis. Kč. Celková úspora 

energie je ročně asi 200 tis. Kč. Starosta přítomné seznámil s celou kauzou vratky části dotace ve 

výši 89 tis. Kč z důvodu administrativního pochybení firmy, která prováděla inženýrskou činnost, 

a s tím, že již není šance, že aby pro obec uhrazená vratka dotace byla vymožena zpět. Soudní 

náklady by byly větší než vratka dotace. 

 

- Dotaz ing. Necidové k některým nedořešeným, nebo nevysvětleným bodům z minulých jednání.  

 

Z tohoto dotazu vyplývá, že je nutné věnovat důsledně pozornost kontrole úkolů z minulých 

jednání!  
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1. PD Na Sádkách – dosud nebylo vydáno stavební povolení.  

Návrh – vypracovat Dodatek s ing. Gregarem.  
2. Poplatek za stočné - obdržela obec vyjádření SFŽP a byla cena poplatku podle toho vyjádření 

aktualizovaná?  

Ano po osobním jednání starosty obce a ing. Kocůra na SFŽP se podařilo snížení ceny obhájit.  
3. Finanční podpora a dary - Kolik má obec v rozpočtu vyčleněno pro tuto oblast a kolik z toho bylo 

už použito?  

Všechny finanční dary jsou poskytovány v rámci rozpočtu obce na rok 2018, a konkrétní dary  

 jsou schvalovány ZO. 
4. Kamna pro Hasičku Cyrilov - z jakého důvodu dosud nebyla vyřešena žádost?  

Vývoj příjmu do rozpočtu obce je příznivý a v létě je šance na nižší cenu. Pan Nani zaktualizuje 

nabídku a na příštím jednání ZO bude nákup projednán. 
5.     ČOV – byl vytvořen plán údržby, projednáno technické řešení s Enviro a zahájen projekt? 

 Aleš Vávra bude informován o současné situaci projednaných bodů.  
6. XXX žádal o možnost připojení k obecnímu vodovodu a zpevnění cesty ke svému domu 

v Dolních Borech.  

Na vodovod se zpracovává projekt. Cesta bude zpevněna v rámci prací při dláždění u hřbitova. 
7. Oprava hasičky v Cyrilově – bude provedena v době prázdnin a do kdy vzhledem k dotacím má 

být akce ukončena?  
Oprava je přislíbena v době prázdnin. Termín ukončení dotace je září 2018.  

8. Stavební parcely na Sádkách – byla ověřená podmínka přednosti pro místní obyvatele, byl 

aktualizovaný pořadník zájemců?  
Pořadník byl aktualizován. Zůstali 3 zájemci. 

  
12. Závěr ve 22. hod. 

 

Zapsala: Blanka Křížová  (zápis dokončen a ověřen 3.8.2018) 

   

 

Ověřovatelé zápisu: R. Marková,  _________________________________ 

 

   M. Polova, _______________________________________ 

    

Starosta obce - Josef  Březka ______________________________ 

 

Místostarostka obce - Blanka Křížová______________________ 

 

Obec Bory         Okres Žďár nad Sázavou 

Usnesení ze 54. jednání ZO Bory 26.7.2018 

Zastupitelstvo obce: 

 

I.   Bere na vědomí: 

 

Usnesení č. 1/54 ZO: ZO bere na vědomí zahájení zasedání. 

Usnesení č. 4/54 ZO: ZO bere na vědomí usnesení z jednání ZO.   

Usnesení č. 5 /54 ZO: ZO bere na vědomí zápis z jednání RO. 

 

 

II.  Schvaluje: 

 



Zápis z 54. jednání ZO Bory 26.7.2018 

4 

 

Usnesení č. 2/54 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: MVDr. Marková R., Polova M. 

Usnesení č. 3/54ZO:  ZO schvaluje program dnešního jednání.   

Usnesení č. 7/54 ZO: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2018 v celkové výši 7.213.200,-Kč.  

Usnesení č. 8a/54 ZO: ZO schvaluje žádost  KŠ o příspěvek 12 tis. Kč – celoroční činnost. 

Usnesení č. 8b/54 ZO: ZO schvaluje žádost TJ Družstevník na 55 tis. Kč – celoroční činnost. 

Usnesení č. 8c/54 ZO: ZO schvaluje žádost TJ Družstevník na 20 tis. Kč – oslavy výročí. 

Usnesení č. 8d/54 ZO: ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 8/2018 KŠ – celoroční činnost. 

Usnesení č. 8e/54 ZO: ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 9/2018 TJ Družstevník. – celoroční 

činnost. 

Usnesení č. 8f/54 ZO: ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 10/2018 TJ Družstevník -oslavy 

výročí. 

Usnesení č. 9/54 ZO:  ZO schvaluje návrh, že ing. Jedlička bude smlouvy pro Obec Bory vypracovávat 

na základě objednávky. 

 

 

III. Zamítá: 

Usnesení č. 6/54 ZO: ZO zamítá doporučení výběrové komise na výběr dodavatele stavby Zřízení 

odborných učeben ZŠ Bory.  

 

 

 

  

Zastupitelstvo je 15 ti členné, přítomno bylo 11 členů. 

 

Starosta obce - Josef Březka __________________________________ 

 

Místostarostka obce – Blanka Křížová___________________________ 

 


